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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  

 
Na 17. seji Občinskega sveta Mestne občine Koper, dne 27.2.2014 je članica Občinskega 
sveta postavila vprašanja oziroma predloge in pobude, na katere Občinska uprava podaja 
naslednje odgovore:  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Hvala  za odgovore, ki sem jih prejela. Danes vlagam osem novih vprašanj in znotraj enega 
vprašanja tudi eno pobudo, pa bi jo rada samo na kratko predstavila. 
 
In sicer gre za pomoč na domu. Torej, znano je, da je Mestna občina Koper s 1. januarjem 
letos  prenesla izvajanje javne službe pomoč na domu iz Centra za socialno delo Koper na 
Obalni dom upokojencev Koper, kar podpiram in kar je seveda tudi nadgrajena v kakovosti 
za uporabnike, ki so tudi kasneje lahko sami oskrbovanci Doma upokojencev. Vendar žal ta 
kvota, ki jo občina določa v proračunu, omejuje dostop vsem, zato sprašujem o čakalnih 
vrstah. Iz podatkov, ki so mi na razpolago, sem pa zaznala, da gre za 110 uporabnikov, 
njihova starostna struktura pa je naslednja: kar 76% od teh je starejših od 75 let. Cena 
takšne ure pomoči na domu je skoraj 16 €, občina subvencionira 66%, tako da iz žepa 
oskrbovanec, torej tisti, ki je prejemnik te pomoči na domu, doplačuje še 5,1€ na uro pomoči. 
Menim, da bi lahko občina po analogiji pomoči staršem tistih otrok, ki ne dobijo prostora v 
vrtcih, torej 100 € smo jim po pravilniku dodelili letos, lani, bi lahko tudi na tej točki sprejeli 
tak pravilnik in pomagali s takšnim zneskom,  ki bi bil po analogiji med 100 in 150 € 
mesečno, tudi tistim upravičencem pomoči na domu, ki pa žal zaradi omejene kvote ne 
morejo postati ti prejemniki, dokler nekdo iz te kvote ne izstopi ali pač ne umre in prepusti 
naslednjemu to mesto. 
 
PISNO: 
 
Spoštovani,  
 
skladno s Poslovnikom občinskega sveta naprošam za odgovore na naslednja svetniška 
vprašanja:  
 
1. CESTA ŠMARJE – GRINJAN – KOPER 
 
Cesta Šmarje Grinjan Koper je v svoji zgodovini bila glavna povezava Kopra z zaledjem. Po 
tej cesti so pred 50 leti naši predniki vozili prodajat svoje pridelke v Koper in naprej v Trst. 
Šele nato je bila izgrajena Šmarska cesta. Z obnovitvijo ceste Šmarje Grinjan Koper so se po 
obnovitvi začele dogajati čudne stvari. Takoj po obnovitvi naj bi bila cesta zaprta zaradi 
obnovitve. Pred vasjo Grinjan je bil nasut pesek, tako, da cesta ni bila prevozna. 

19 



 
Po nekajmesečni zapori je bila cesta označena kot cesta za lokalni promet. Zaledje se je po 
tej cesti prevažalo do svojih domov in se tako izognilo gneči na Šmarski cesti. Prav tako se 
je izognilo neprepustnosti ceste v Šmarjah, ki v celoti vodi po zgoščenem naselju. Z 
obnovitvijo te ceste, pa se je povrh pojavil še zelo velik problem parkiranja pred zadružnim 
domom v katerem je ambulanta, pošta, mesnica, trgovina, gostilna, krajevna skupnost in 
druga društva. 
 
S prvim februarjem letos je občina Koper cesto Šmarje Grinjan Koper označila kot 
cesto, dovoljeno za prevoz prebivalcem in lastnikom Grinjana in s tem onemogočila to 
povezavo zaledja s Koprom. 
 
Po tretjem februarju so krajane na tej cesti pričakali občinski redarji in policija. Verjetno bi 
bilo bistveno bolj koristno, da bi ti javni uslužbenci v svojem delovnem času šli pomagat 
ljudem na Notranjskem S takim načinom ravnanja, zapiranjem lokalnih cest še bolj režemo 
podeželje od kraja, kjer imamo vsi v največji meri slove službe, zdravstveno oskrbo in ostalo. 
 
Prav tako ni jasno, kako naj obiščejo prijatelje, sorodnike, ki živijo v tem kraju ali pa 
potrebujejo kakšno njihovo storitev. 
 
Tudi živeči na podeželju plačujemo cestno takso in to enako kot prebivalci Grinjana, s tem, 
da se oni lahko vozijo na določeni javni cesti, drugi ne. 
 
V kolikor MOK namerava nadaljevati trend s takšnim zapiranjem cest, se postavlja vprašanje 
enakosti v naši občini, s takšnim ravnanjem lahko zapremo večino cest. Vozili se bomo samo 
še na plačljivi avtocesti oziroma od našega bivališča do glavne ceste. S tem se bo bistveno 
zmanjšal potencial razvoja podeželja, saj dostop do malih obrtnikov, ki živijo na tem področju 
bo onemogočen. 
 
Vprašanje: 

- Kdo je podal predlog, da se je navedena cesta zaprla, kdo je o tem odločal in 
sprejel odločitev ter tako onemogočil hiter dostop do Kopra prizadetim 
krajanom, ker to zagotovo niso bili krajani? 

- Kdaj boste vzpostavili prvotno stanje, ker sedanje ne omogoča povezave? 
 
ODGOVOR: Obnova ceste Bošamarin – Grinjan je predvidena v letošnjem proračunu. Projekt je bil 
predhodno usklajen s predstavniki KS Šmarje in KS Škocjan. Predvidena je izvedba preplastitve 
večjega dela trase te ceste z eruptivnim asfaltnim slojem (drsnost vozišča), ureditvijo bankin, izvedbo 
hitrostnih ovir na odsekih, kjer je to možno izvesti in postavitvijo prometne signalizacijo za omejitev 
hitrosti in težo vozil. Dodatno se bo postavilo tudi merilno – opozorilno tablo in pridobilo podatke o 
številu in hitrostih vozil.  
 
Prometna signalizacija za omejitev prometa na tej cesti je bila postavljena na podlagi zahtev krajanov 
in predstavnikov KS. Že pred časom pa je bila odstranjena in dogovorjeni drugi ukrepi za izboljšanje 
prometne varnosti. S predvidenimi ukrepi se bo zagotovilo čim večjo prometno varnost na tej cesti, saj 
je promet predvsem v poletnih mesecih bistveno povečan.  
 
Za navedena predvidena dela je že izveden javni razpis za pridobitev izvajalca tako, da se bodo ta 
dela izvedla v najkrajšem možnem času, upoštevaje veljavno zakonodajo. 

 
 
2. NOVI VRTEC V DEKANIH in POPRAVILO CESTE PRED VRTCEM  
 
Že več let si kot krajanka Dekanov prizadevam, da bi MOK v svoje letne načrte uvrstila tudi 
nujno potrebno izgradnjo novega vrtca v Dekanih na drugi lokaciji, veliko bolj primerni in z 
normalno dostopnostjo, kot je sedaj. V zadnjih mesecih je opaziti prav pred vrtcem v Dekanih 



parkirana vozila tako, da starši pravzaprav nimajo nikakršne možnosti parkirati in odpeljati 
otroka varno v vrtec. Tudi sama cesta pred vrtcem kaže močne posledice zime, kažejo se 
večje razpoke in odstopanja asfalta, kar je nevarno ne samo za vozila, še bolj za pešce, 
starejše in šolarje. Nujno je čimprejšnje popravilo. 
 
V načrtu razvojnih programov MOK za leto 2014 – 2017 je za leto 2014 rezerviran znesek 
25.000 EUR za pripravo dokumentacije za gradnjo novega vrtca v Dekanih. 
 
Sprašujem:  
 

- Katere aktivnosti je MOK že in katere načrtuje izpeljati v letošnjem letu, povezane z 
gradnjo novega vrtca v Dekanih? 

- Katero lokacijo je MOK ocenila kot primerno in kakšne so možnosti za uspešno 
gradnjo na tej lokaciji? 

- Kakšni stroški so že nastali in kakšne planira MOK v letošnjem letu v zvezi z gradnjo 
vrtca v Dekanih? 

 
ODGOVOR: Mestna občina Koper bo v letošnjem letu izvedla tiste aktivnosti, za katere so v 
veljavnem proračunu zagotovljena sredstva. To pa je izdelava dokumentacije za izgradnjo 
nadomestnega objekta vrtca v Dekanih. Naročena je izdelava Dokumenta identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP). Ta nam bo na osnovi demografskih podatkov ter prostorskih normativov predlagal 
potrebno velikost nadomestnega objekta. Temu bo sledila priprava ostale dokumentacije, tako 
projektne kakor investicijske. Lokacijo za nadomestni objekt smo skupaj z OŠ Dekani določili na 
območju v neposredni bližini šole. Vzporedno s pripravo dokumentacije potekajo na MOK tudi 
premoženjsko-pravne uskladitve z lastnikom parcele, kamor bi bilo nov objekt smiselno umestiti.  

 
 

3. RAZGLEDNI STOLP LAND MARK 
 
V načrtu razvojnih programov MOK (proračun 2014) je namenjeno za stolp Land Mark 
enormnih 850.000,00 EUR. Prosim za pojasnila: 
 

- Kakšne aktivnosti je MOK že sprožila in v korist koga ter katere načrtuje v letošnjem 
letu v zvezi s to investicijo? 

- Koliko sredstev je že porabljeno, za kakšne namene in katera poraba je še 
planirana? 

- Kdo bo investitor in v kakšnem partnerstvu bo z MOK ? 
- Kdaj naj bi se po planih MOK začela in kdaj končala gradnja ter koliko novih delovnih 

mest naj bi stolp prinesel?  
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper je v tem trenutku pred novimi prostorskimi izzivi, ki se odražajo v 
pripravi strateškega dela občinskega prostorskega načrta. Temeljne usmeritve prostorskega razvoja  
med drugim poudarjajo učinkovitejšo izrabo obstoječih pozidanih zemljišč in zgoščanje ter novo 
zazidavo na prostih zemljiščih.  
Navedena usmeritev se konkretno odraža v urbanistično-arhitekturnem oblikovanju in dodajanju novih 
elementov urbanega prostora ter rekvalifikaciji obstoječega z namenom vnosa dodane vrednosti v 
mestno okolje, ki jo nedvomno prinaša tudi uvajanje nove mestne dominante – razgledni stolp 
»Landmark Koper«. Naveden je tudi med glavnimi projekti strateškega dela občinskega prostorskega 
načrta. 
 
Mestna občina Koper si že dolgo časa prizadeva umestiti v prostor novo dominanto mesta, ki bi 
prispevala k večji prepoznavnosti mesta in občine tako doma kot v svetu. Ključna težava pri 
umeščanju »Landmark-a« v prostor je izbira primerne lokacije, ki z umestitvijo tega objekta ne bi 
povzročala dodatnih konfliktov v prostoru.  
 
Na ožjem in širšem mestnem območju Kopra je bilo razpoznanih več lokacij, ki bi bile primerne za 
umestitev nove dominante mesta Koper, in sicer visoke stavbe kot t.i. »Landmark« mesta. 



Najustreznejša lokacija za dokončno umestitev le-te skupaj z ustrezno programsko zasnovo bosta 
določeni na podlagi izdelave strokovnih podlag in šele nato bo MOK pristopila k organizaciji 
mednarodnega arhitekturnega natečaja za programsko, urbanistično, krajinsko in arhitekturno 
ureditev.  
 
Do 31.3.2014 je znašala poraba sredstev na postavki: 
- izdelava geodetskega posnetka: 3.660,00 EUR;  
- naročene so izdelave idejnih zasnov za posamezne lokacije, priprava natečajne naloge in pravno 
svetovanje pri pripravi mednarodnega razpisa v višini: 190.000,00 EUR.  
Ostala sredstva so rezervirana za pripravo mednarodnega natečaja.  
 
Nagrajena rešitev mednarodnega natečaja skupaj s programsko zasnovo je podlaga za izbor 
investitorja, ki bo lahko zasebni investitor ali javno zasebno partnerstvo. 
 
Projekt razgledni stolp »Landmark« je šele na stopnji urbanističnega načrtovanja, ko je še nemogoče 
podati konkretne odgovore o gradnji objekta in številu novih delovnih mest, saj v trenutni fazi še ni 
določena oz. opredeljena programska zasnova. 

 
4. ČAKALNE VRSTE ZA POMOČ NA DOMU – PREDLOG ZA SOFINANCIRANJE  
    UPORABNIKOM V ČAKALNI VRSTI 
 
MOK je s 1.1.2014 prenesla izvajanje javne službe pomoč na domu iz Centra za socialno 
delo Koper na Obalni dom upokojencev Koper. Menim, da je bila ta odločitev dobra in 
primerna ter da bo kakovost storitev pomoči na domu lahko še nadgrajena v korist 
uporabnikov. Ne strinjam pa se s tem, da MOK omejuje število uporabnikov, da novi 
uporabnik lahko stopi v kvoto ugodnosti le, če eden od uporabnikov izstopi iz kvote. Znano 
je, da so potrebe na tem področju zelo velike in da starejši težko plačujejo ali sploh ne 
morejo plačevati tržne urne postavke. 
 
Za leto 2014 je MOK planirala subvencioniranje cene za pomoč na domu v višini 66% in 
sicer za 110 uporabnikov. Kar 76% upravičencev je starih nad 75 let. Tako uporabniki 
doplačujejo za uro pomoči 5,10 EUR na delovni dan, na nedeljo pa 7,14 EUR, na praznike 
pa 7,65 EUR. Polna cena storitve znaša 15,84 EUR. Najvišji možni znesek koriščenja je za 
80 ur pomoči mesečno cca. 1.267 EUR ob doplačilu iz žepa  408  EUR. Gre za kar veliko 
subvencijo, ki je pa žal vsi potrebni v naši občini niso deležni.  
 
Zanima me:  
 

- Koliko upravičencev čaka v čakalni vrsti, koliko časa že čakajo ter njihova 
starost? 
  

PREDLOG: 
 
Predlagam, da MOK prouči zadevo in po analogiji rešitve denarne subvencije za starše 
otrok, ki ne morejo dobiti mesta v vrtcih, sprejme ustrezni pravilnik za 
subvencioniranje za pomoč na domu tistim, ki so upravičeni pa ne morejo do 
subvencionirane pomoči na domu zaradi omejitev. Primeren znesek mesečne 
subvencije bi po osebi znašal po analogiji subvencije vrtcev med 100 in 150 EUR 
mesečno.  
 
ODGOVOR: S 1.1.2014 izvaja javno službo pomoči na domu Obalni dom upokojencev Koper. V javni 
službi je zaposlena vodja službe in 19 socialnih oskrbovalk. Z izvajalcem je dogovorjen obseg storitve 
2.147 ur socialne oskrbe mesečno, ki ni nižji kot ga določajo predpisi, ki urejajo to področje. Cena 
storitve za uporabnika je 5,10 EUR na uro socialne oskrbe in je v tej višini od 1.2.2012 dalje. 
Uporabnik ima po predpisih socialnega varstva možnost uveljavljati oprostitev plačila storitve. 
 



Po podatkih izvajalca javne službe je bilo na dan 31.3.2014 110 uporabnikov storitve pomoči na 
domu, ki potrebujejo različen obseg storitve, od ene ure pomoči na dva tedna pa do ene ure pomoči 
tudi do trikrat dnevno. 
 
Po podatkih za leto 2013 je bilo v storitev pomoči na domu vključenih skupno 169 uporabnikov. Obseg 
storitve je razviden iz spodnje tabele. Posebej je prikazana vključenost v storitev ob delavnikih in ob 
dela prostih dnevih. 
 

Vključenost v pomoč na domu na delovni 
dan 

Število uporabnikov Odstotek  

3 x dnevno po najmanj 1 uro  7 4,1 

2 x dnevno najmanj 1 uro 12 7,1 

1 x dnevno po 4 ure 4 2,4 

1 x dnevno po 3 ure 5 3,0 

1 x dnevno po 2 uri 6 3,6 

1 x dnevno po 1 uro 34 20,1 

3 x tedensko po1 uro ali več 15 8,9 

2 x tedensko po 1 uro ali več 33 19,5 

1 x tedensko po1 uro ali več 51 30,2 

1 x na 14 dni najmanj 1 uro 2 1,1 

Skupaj  169 100,0 

 
 

Vključenost v pomoč na domu ob nedeljah in 
praznikih 

Število uporabnikov Odstotek 

3 x dnevno po najmanj 1 uro 3 1,8 

2 x dnevno po najmanj 1 uro 5 2,9 

1 x dnevno po najmanj 1 uro 5 2,9 

Skupaj  13 7,6 

 
Iz gornjih podatkov je razvidno, da je v letu 2013 od skupno 169 uporabnikov kar 40,2 % uporabnikov 
potrebovalo storitev pomoči na domu vsak dan ter med temi 20,1 % po dve ali več ur dnevno. V letu 
2013 je izvajalec zagotavljal storitev pomoči na domu povprečno 116 uporabnikom mesečno. Storitev 
pomoči na domu ob dela prostih dnevih je potrebovalo 7,6 % uporabnikov. 
 
S prikazom podatkov o vključenosti uporabnikov v pomoč na domu v letu 2013 smo želeli pojasniti, da 
je število uporabnikov, ki jih lahko oskrbi javna služba, odvisno od dogovorjenega obsega storitve z 
izvajalcem in predvsem od potreb uporabnikov oziroma obsega storitve, ki ga potrebujejo. 
 
Spodnja tabela prikazuje podatke o številu čakajočih oseb na vključitev v storitev pomoči na domu v 
prvih treh mesecih leta 2014. 
 

Mesec Število čakajočih oseb Od teh vključenih  

januar   6 3 

februar  10 6 

marec 4 4 

 
Po mnenju izvajalca javne službe večina čakajočih oseb nujno potrebuje pomoč, saj gre običajno za 
odpuste bolnikov iz bolnice in to v takem zdravstvenem stanju, da potrebujejo 24 urno oskrbo. S 
storitvijo pomoč na domu izvajalec ne more zagotavljati 24 urne oskrbe, saj je po predpisih s področja 
socialnega varstva določeno, da ima lahko uporabnik tedensko le 20 ur pomoči na domu. 
 
Starost čakajočih oseb je med 78 in 90 let. Čakalna doba za vključitev v storitev je tri tedne, izjema so 
vključitve med vikendi in prazniki, kjer je čakalna doba nekoliko daljša. 



 
Mestna občina Koper si vse skozi prizadeva za širitev obsega storitve pomoči na domu in za ukrepe v 
podporo javni službi. Tako sofinancira tudi program javnih del Pomoč in varstvo za starejše, ki ga prav 
tako izvaja Obalni dom upokojencev Koper. V program so vključene tri javne delavke, ki niso 
samostojne socialne oskrbovalke, ampak podpora oskrbovalkam iz javne službe, in sicer za primere, 
ko sta pri oskrbi uporabnika potrebni dve izvajalki. 
 
Glede na navedeno in trenutno število čakajočih oseb na storitev pomoči na domu, ne vidimo potrebe 
po vzpostavljanju sistema subvencij upravičencem, ki so na čakalni listi za vključitev v storitev. 
 

 
5. TELOVADNICE NA OSNOVNI ŠOLI KOPER IN ZDRAVA PREHRANA  
 
Zanima me režim oddaje telovadnice na novi Osnovni šoli Koper. Prejela sem informacijo, da 
je telovadnica večkrat zasedena s strani zunanjih uporabnikov in ni na razpolago dijakom za 
njihove potrebe, skladne z urnikom telesne vzgoje in drugih aktivnosti. 
 
Prosim za podatke za leto 2013, kdaj in komu je bila oddana telovadnica, po kakšnem 
ceniku, koliko je bilo fakturiranega in plačanega iz naslova najema ter ali je res prišlo do 
izpada koriščenja pri dijakih v njihovo škodo zaradi oddaje zunanjim uporabnikom. Kdaj je 
prišlo, zakaj in kako je režim za leto 2014. 
 
Ob tem me še zanima, kakšna je usmeritev šole glede politike zdrave prehrane? Koliko 
avtomatov z nezdravimi pijačami (sladke gazirane pijače, slani in sladki prigrizki …) in jedmi 
ima šola in ali razmišlja o možnosti, da bi otroci dobili v zameno za nezdravo hrano in pijačo 
nakup sadja in čajev iz domače Istre. 
 
ODGOVOR: Na navedeno vprašanje lahko kot ustanovitelj osnovne šole in lastnik prostorov podamo 

odgovor glede načelne ureditve oddaje telovadnic.   

Osnovne šole v Mestni občini Koper imajo z Odlokom o ustanovitvi določeno, da lahko prostore v 

času, ko jih same ne potrebujejo, oddajo v najem pod pogoji, ki jih določi župan.  

Načeloma se telovadnice do 16. ure oziroma do konca šolskih dejavnosti uporabljajo za potrebe 

osnovnošolskega  pouka. Skladno z Odlokom o uresničevanju športa v Mestni občini Koper imajo 

športna društva, ki izvajajo letni program, za izvajanje nacionalnega oz. občinskega programa, pod 

enakimi pogoji, prednost pri uporabi javnih športnih objektov in športnih objektov vzgojno 

izobraževalnih zavodov pred drugimi izvajalci. Uporabo športnih objektov za navedene izvajalce s 

posameznimi šolami koordinira Javni zavod za šport Mestne občine Koper. V preostalih prostih 

terminih lahko šole prostore tržijo po cenah, ki jih sprejme svet zavoda. Župan s sklepom, s katerim 

izda soglasje k oddaji prostorov, določi pogoje,  in sicer da »se presežek prihodkov nad odhodki, ki jih 

zavod pridobi z oddajanjem prostorov, nameni prvenstveno za plačilo materialnih stroškov, 

investicijsko vzdrževanje in investicije, po posebnem predhodnem soglasju ustanoviteljice pa tudi za 

plače. Delitev presežka se izvrši na podlagi programa prioritet za delitev sredstev, ki ga sprejme svet 

šole.« 

Za pouk športne vzgoje dijakov srednjih šol je odgovorno pristojno ministrstvo, tako glede 

zagotavljanja prostorov kot glede zagotavljanja sredstev za najem prostorov. 

Odgovor na konkretni  vprašanji  glede  oddaje telovadnice za leto 2013 ter zdrave prehrane na OŠ 

Koper je pripravila OŠ Koper. Odgovor z ustreznimi prilogami ste prejeli v elektronski obliki, dostopen 

pa je tudi na spletni strani Mestne občine Koper. 

 
 
 



6. SEJNINE NADZORNEGA SVETA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA KOPER  
 
Prosim za podatek, koliko sejnin so poimensko prejeli posamezni člani nadzornega sveta v 
letu 2012 in v letu 2013, koliko je bilo sej in koliko časa so posamezne seje trajale ter narava 
sklica (redna, korespondenčna). Ali člani NS prejemajo poleg sejnin še kakšno drugo 
nadomestilo, katero in koliko?  
 
Odgovor je priložen. 

 
7. SEJNINE NADZORNEGA SVETA JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA KOPER D.O.O.  
 
Prosim za podatek, koliko sejnin so poimensko prejeli posamezni člani nadzornega sveta v 
letu 2012 in v letu 2013, koliko je bilo sej in koliko časa so posamezne seje trajale ter narava 
sklica (redna, korespondenčna). Ali člani NS prejemajo poleg sejnin še kakšno drugo 
nadomestilo, katero in koliko?  
 
Odgovor je priložen. 

 
 
8. SEJNINE NADZORNEGA SVETA JAVNEGA PODJETJA RIŽANSKI VODOVOD  
    KOPER D.O.O.  
 
Prosim za podatek, koliko sejnin so poimensko prejeli posamezni člani nadzornega sveta v 
letu 2012 in v letu 2013, koliko je bilo sej in koliko časa so posamezne seje trajale ter narava 
sklica (redna, korespondenčna). Ali člani NS prejemajo poleg sejnin še kakšno drugo 
nadomestilo, katero in koliko?  
 
Za izčrpne odgovore in sprejetje predlogov se zahvaljujem. 
 
Odgovor je priložen. 

 
 
 
Koper, 10. aprila 2014                                                      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET  


